
 
 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      

          

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
Αθήνα, 14/10/2020 

Του:   Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Εσωτερικών 

Τον κ. Υπουργό Οικονομικών 
Τον κ. Υπουργό Τουρισμού 

 
 
ΘΕΜΑ:  «Θλιβερή η εικόνα της παραλίας “Ρεμπάκια” Αιτωλικού στην 

Αιτωλοακαρνανία»  
 
 

Κύριοι, κύριοι Υπουργοί, 
 

Κάτοικοι του Αιτωλικού μας αναφέρουν, πως ο ανωτέρω χώρος παραλίας, που άλλοτε 
έσφυζε από ζωή και κίνηση, τώρα, έχει παρατηθεί ανεκμετάλλευτος, σε πλήρη παρακμή. 
Στο παρελθόν, πολύς κόσμος επισκεπτόταν την εν λόγω φημισμένη για τις ιαματικές της 
πηγές παραλία. Ο δε «πηλός» της θεωρείται θαυματουργός, ανάλογος με εκείνον της 
Αγίας Τριάδας, στο Μεσολόγγι, που έχει λάβει ήδη πιστοποιητικό ιαματικών ιδιοτήτων. 
Λουόμενοι της περιοχής μας αναφέρουν ότι, όποιος επισκέπτεται την εν λόγω παραλία, 
συναντά εικόνες ερήμωσης. Στο εσωτερικό του πάλαι ποτέ πολυτελούς μπαρ της 
παραλίας υπάρχουν απορρίμματα, ακαθαρσίες και σύνεργα χρήσης ουσιών. Η δε τοπική 
πισίνα, που λειτούργησε για τη νεολαία, είναι πλέον γεμάτη με χώμα. Η ενδεχόμενη 
μελλοντική αξιοποίηση της παραλίας, όπως επιθυμούν οι κάτοικοι, μας μεταφέρθηκε πως 
προσκρούει σε γραφειοκρατικά εμπόδια, καθώς, η παραλία βρίσκεται εντός  
περιβαλλοντικά προστατευόμενης περιοχής.   
 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 
 

1. Προτίθεσθε να προβείτε σε εκ του σύνεγγυς διαπίστωση της εγκατάλειψης στην οποία 
έχει περιέλθει ο ανωτέρω χώρος παραλίας και να αναζητήσετε προοπτικές για την 
αναβάθμιση της εν λόγω παραλίας προς ένταξή της, εκ νέου, στο δυναμικό των θερέτρων 
ιαματικού τουρισμού της χώρας;  
 

2. Προτίθεσθε να λάβετε τις απαραίτητες πρωτοβουλίες άρσης των γραφειοκρατικών 
προσκομμάτων, που σχετίζονται με το καθεστώς χαρακτηρισμού της ευρύτερης περιοχής 
που περιλαμβάνει την άνω παραλία, ως περιβαλλοντικά προστατευόμενη περιοχή, 
προκειμένου η εν λόγω να αξιοποιηθεί τουριστικά, ως σημαντικό κέντρο λουτροθεραπείας,   
 
 
Ο Ερωτών Βουλευτής 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 

https://www.aixmi-news.gr/mesologi/aitoliko/item/98430-thlivei-i-siuerini-eikona-sta-
reupakia επισυνάπτεται και ολόκληρο το ρεπορτάζ κατόπιν τηλ επικοινωνίας με την εφημερίδα 
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